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Urzad GminyKleszczewo
Sz.P.Wójt Bogdan Kern1itz

INTERPELACJA

Dot; Wydatków finansowych K.S. Dragon

Prosze o informacje co sie stalo ze srodkami pienieznymi ok.18000 zl, które
pozyskal od Urzedu Gminy Kleszczewo klub sportowy Dragon w Tulcach na 2008r.
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